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N á v r h   u z n e s e n i a 
 
 
 
Mestské zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu 
 
 

 
b e r i e    n a   v e d o m i e 

 
 
 
informáciu o vybavených interpeláciách poslancov Mestského zastupiteľstva hlavného mesta 
Slovenskej republiky Bratislavy. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



INFORMÁCIA O VYBAVENÝCH INTERPELÁCIÁCH POSLANCOV MESTSKÉHO 
ZASTUPITEĽSTVA HLAVNÉHO MESTA SLOVENSKEJ REPUBLIKY BRATISLAVY 
 
Na zasadnutí Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy, dňa 
04. 10. 2023, bolo podaných šesť interpelácií s termínom vybavenia do 03. 11. 2023. 
 
 
Informácia o ich vybavení bude predložená na rokovanie Mestského zastupiteľstva hlavného 
mesta SR Bratislavy, dňa 23. 11. 2023.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Interpelácie podané na mestskom zastupiteľstve dňa 04. 10. 2023 

 

01. Interpelácia poslanca Jakuba Kuruca 
Interpelovaný bol Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného mesta SR Bratislavy 

 
Predmet interpelácie: 
Nové parkovacie miesta v Petržalke. 
 
Vybavenie interpelácie: 
Príloha č. 1 – Odpoveď na interpeláciu č. 44/2023 
 

02. Interpelácia poslanca Jakuba Kuruca 

Interpelovaný bol Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného mesta SR Bratislavy 
 

Predmet interpelácie: 
Komunikácia mesta a MČ Petržalka pri riešení rozšírenia kapacít k projektu ZŠ 
Slnečnice. 

 
Vybavenie interpelácie: 
Príloha č. 2 – Odpoveď na interpeláciu č. 45/2023 
 

03. Interpelácia poslanca JUDr. Ing. Martina Kuruca 

Interpelovaný bol Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného mesta SR Bratislavy 
 

Predmet interpelácie: 
Schody na Čučoriedkovej ulici. 

 
Vybavenie interpelácie: 
Príloha č. 3 – Odpoveď na interpeláciu č. 46/2023 

 

04. Interpelácia poslanca JUDr. Ing. Martina Kuruca 

Interpelovaný bol Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného mesta SR Bratislavy 
 

Predmet interpelácie: 
TIOP Vrakuňa. 

 
Vybavenie interpelácie: 
Príloha č. 4 – Odpoveď na interpeláciu č. 47/2023 

 

05. Interpelácia poslanca Ing. Martina Patoprstého 

Interpelovaný bol Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného mesta SR Bratislavy 
 

Predmet interpelácie: 
Verejné osvetlenie okolie OC Budúcnosť. 

 
Vybavenie interpelácie: 
Príloha č. 5 – Odpoveď na interpeláciu č. 48/2023 
 

 

 



06. Interpelácia poslanca Ing. Juraja Káčera 

Interpelovaný bol Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného mesta SR Bratislavy 
 

Predmet interpelácie: 
,,či je naozaj možné na území Bratislavy nejakým VZN-kom prinútiť všetkých vlastníkov 
kontajnerových stojísk, aby tieto boli uzamykateľné, alebo teda uzamknuté. Či je na to 
právny, nejaký rámec.“ 

 
Vybavenie interpelácie: 
Príloha č. 6 – Odpoveď na interpeláciu č. 49/2023 

 

 



 

 

HLAVNÉ MESTO SLOVENSKEJ 
REPUBLIKY BRATISLAVA 
Primaciálne nám. 1, P. O. Box 192, 814 99 Bratislava 1 

TELEFÓN 
+421 2 5935 6111 

EMAIL 
zastupitelstvo@bratislava.sk 

IČO 
00 603 481 

ONLINE 
www.bratislava.sk 

VEC: Odpoveď na interpeláciu č. 44/2023 (nové parkovacie miesta v Petržalke) 
  
 
 Vážený pán poslanec, 
 
 na zasadnutí Mestského zastupiteľstva hlavného mesta SR Bratislavy dňa 04.10.2023 

ste ma interpelovali vo veci: 
 
 „Ďakujem pekne. Ja mám dve interpelácie. Chcem sa spýtať. Po prvé: koľko 

parkovacích miest bolo v Petržalke vyznačených v súvislosti s platnou chodníkovou 
novelou, platnou od 01. 10. 2023 na komunikáciách vo vlastníctve, prípadne v správe 
hlavného mesta. Do 01. 10. 2023. A koľko miest plánuje vyznačiť do prvého štvrťroka 
2024, vrátane tých do konca tohto roka.“ 

 
 K predmetnej veci Vám zasielame nasledovné stanovisko:  
 
 V súvislosti s chodníkovou novelou platnou od 01.10.2023 sme v Petržalke nevyznačili 

a ani neplánujeme vyznačiť žiadne parkovacie miesta na chodníkoch popri cestách 1. a 
2. triedy, nakoľko sa na mnohých uliciach využíva na parkovanie časť vozovky, 
napríklad pri štvorpruhových sa využíva vonkajší jazdný pruh. Plánujeme 
však vyznačenie niekoľko parkovacích miest na Šintavskej ulici (presný počet zatiaľ 
nemáme určený). V rámci prípravy zón PAAS je uvažované s vyznačením parkovacích 
miest na niektorých spevnených plochách. 

 
 V rámci regulovaného parkovania PAAS v zónach Dvory IV, V, VI a 

Šustekova evidujeme 65 vyznačených parkovacích miest nachádzajúcich sa čiastočne 
na chodníku (ide hlavne o parkovacie pásy). 

 
 S pozdravom 
 

 
Ing. arch. Matúš Vallo, v. r. 
    Primátor 
 

 

*mag0x04cs9ye* 
 
 

Vážený pán, 
Jakub Kuruc 
poslanec Mestského zastupiteľstva 
hlavného mesta SR Bratislavy 
 
 

Váš list 
MAG 519396/2023 
zo dňa 04.10.2023 

Naše poradové číslo 
MAG 543069/2023 

Vybavuje / Linka  
 Mgr. Peter Mošať 
+421-903985946 

V Bratislave 
03.11.2023 



 

 

HLAVNÉ MESTO SLOVENSKEJ 
REPUBLIKY BRATISLAVA 
Primaciálne nám. 1, P. O. Box 192, 814 99 Bratislava 1 

TELEFÓN 
+421 904 099 004 

EMAIL 
zastupitelstvo@bratislava.sk 

IČO 
00 603 481 

ONLINE 
www.bratislava.sk 

VEC: Odpoveď na interpeláciu č. 45/2023 
  
 
 

 Vážený pán poslanec, 
 

na zasadnutí Mestského zastupiteľstva hlavného mesta SR Bratislavy dňa 04.10.2023 
ste ma interpelovali vo veci komunikácie mesta MČ Petržalka pri riešení rozšírenia 
kapacít k projektu ZŠ Slnečnice.  
 
Zasielam nasledovné stanovisko. V nadväznosti na posledné stanovisko k prvej 
interpelácii ohľadom možností rozšírenia kapacít základnej školy v lokalite Slnečnice – 
Južné mesto, by sme Vás týmto chceli informovať, že prebiehajúce rokovania 
k najlepšiemu možnému riešeniu v tejto veci, nie sú ukončené a opakovane prebiehajú 
pracovné stretnutia zástupcov hlavného mesta SR Bratislavy (ďalej len ako ,,hlavné 
mesto“). 
 
Akonáhle bude mať hlavné mesto k dispozícii konečné stanovisko k riešeniu 
najvhodnejšej alternatívy, po posúdení všetkých možností, obratom bude kontaktovať 
zástupcov MČ Bratislava – Petržalka. 

 
 
S pozdravom 
 
 
 
 
 

Ing. arch. Matúš Vallo, v. r. 
    primátor 

*mag0x04ezalj* 
 
 

Vážený pán, 
Jakub Kuruc 
poslanec Mestského zastupiteľstva 
hlavného mesta SR Bratislavy 
 
 

Váš list 
MAG 519406/2023 
zo dňa 04.10.2023 

Naše poradové číslo 
MAG 548829/2023 

Vybavuje / Linka  
Mgr. Henrieta Weberová 
02/59 356 429 

V Bratislave 
03.11.2023 



 

 

HLAVNÉ MESTO SLOVENSKEJ 
REPUBLIKY BRATISLAVA 
Primaciálne nám. 1, P. O. Box 192, 814 99 Bratislava 1 

TELEFÓN 
+421 904 099 004 

EMAIL 
zastupitelstvo@bratislava.sk 

IČO 
00 603 481 

ONLINE 
www.bratislava.sk 

VEC: Odpoveď na interpeláciu č. 46/2023 
  
 
 

 Vážený pán poslanec, 
 

na zasadnutí Mestského zastupiteľstva hlavného mesta SR Bratislavy dňa 04.10.2023                                 
ste ma interpelovali vo veci schodov na chodníku ul. Čučoriedková, ktoré vedú 
k Cintorínu Vrakuňa.  
 
 
Zasielam nasledovné stanovisko: 
 

Predmetný podnet na Čučoriedkovej ulici bol riešený ako popraskané a polámané 
jednotlivé stupne schodov, čo znamená iba úpravu pôvodného stavu schodov. 
Oprava schodiska – Čučoriedková ul. bola realizovaná v júli 2023,  realizáciu riešil                  
náš zmluvný dodávateľ / pri nízkych investíciách/. 

 Pri oprave schodov vznikli problémy s majiteľom RD, pred ktorým sa nachádzajú 
predmetné schody, a v ktorých blízkosti nachádza vstupná brána do RD a vjazd                     
do garáže.  

Majiteľ tohto RD sa bol sťažovať na Magistrát hlavného mesta. Pri osobnom stretnutí   
(s p. Zachom u OSaÚPC) uviedol, že  si neželá žiadne úpravy schodiska, a úpravy, 
ktoré sme plánovali realizovať mu bránia na vjazd na jeho pozemok (bránia                            
mu v otvorení veľkej brány a vjazdu do garáže, a vjazd na pozemok). Z tohto dôvodu 
sme riešili iba opravu poškodených stupňov schodov.  

Vzhľadom k tomu, že v predmetnom chodníku sa nachádzajú IS, a taktiež                     
sú tam problémy výškového osadenia - riešenie vstupov na súkromný pozemok  
a pokračovanie chodníka  v danej výške je nevyhnutné, aby sa predmetná lokalita 
riešila vypracovaním projektu. Správca cesty požiada ODI o vypracovanie projektu. 

 

*MAG0X04EW83I* 
 
 

Vážený pán, 

JUDr. Ing. Martin Kuruc 
poslanec Mestského zastupiteľstva 
hlavného mesta SR Bratislavy 
 
 

Váš list 
MAG 519413/2023 
zo dňa 04.10.2023 

Naše poradové číslo 
MAG 545350/2023 

Vybavuje / Linka  
Ika Irena Zlatošová 
0904 122 870 

V Bratislave 
03.11.2023 
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OSaÚPC (oddelenie správy a údržby pozemných ciest) v rámci svojich kompetencií 
riešil len úpravu pôvodného stavu. 

 
S pozdravom 
 
 
 
 
 

Ing. arch. Matúš Vallo , v. r.
    primátor



 

 

HLAVNÉ MESTO SLOVENSKEJ 
REPUBLIKY BRATISLAVA 
Primaciálne nám. 1, P. O. Box 192, 814 99 Bratislava 1 

TELEFÓN 
+421 2 5935 6111 

EMAIL 
zastupitelstvo@bratislava.sk 

IČO 
00 603 481 

ONLINE 
www.bratislava.sk 

VEC: Odpoveď na interpeláciu č. 47/2023 
  
 
 
 

 Vážený pán poslanec, 
 

na zasadnutí Mestského zastupiteľstva hlavného mesta SR Bratislavy dňa 04.10.2023 
ste ma interpelovali vo veci návrhu na schválenie prípadu hodného osobitného zreteľa 
týkajúceho sa nájmu pozemkov v Bratislave, k. ú. Vrakuňa, na realizáciu TIOP č. 7, pre 
Železnice Slovenskej republiky so sídlom v Bratislave, a to konkrétne s otázkou, či 
Magistrát hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislava má informáciu o tom, či sa 
TIOP Vrakuňa začne resp. nezačne realizovať v blízkom čase.  
 
Zasielam nasledovné stanovisko: 
 
Magistrát hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislava neeviduje informáciu 
o konkrétnom termíne začatia stavebných prác na projekte TIOP č. 7.  
 
V zmysle žiadosti Železníc Slovenskej republiky o nájom pozemkov bolo požiadané 
výlučne o majetkovoprávne usporiadanie pozemkov, na ktorých má byť projekt TIOP č. 
7 realizovaný, pričom Magistrátu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislava 
nebola zo strany Železníc Slovenskej republiky poskytnutá informácia o termíne 
začatia realizácie samotných prác. 
 
Konkrétny termín začatia stavebných prác na projekte, t. j. začatie realizácie projektu, 
závisí primárne od schválenia predmetného materiálu v Mestskom zastupiteľstve 
hlavného mesta SR Bratislavy a následne od uzatvorenia samotnej zmluvy o nájme 
dotknutých pozemkov, na ktorých sa majú realizovať stavebné objekty v rámci stavby 
„ŽSR, Terminály integrovanej osobnej prepravy v Bratislave, úsek Devínska Nová Ves – 
Bratislava hlavná stanica – Podunajské Biskupice, TIOP č. 7 Bratislava – Vrakuňa“, 
stavba č. A 14202, a to: 

− SO 07-34-03 Prístrešky pre cestujúcich MHD 
− SO 07-35-03 Verejné osvetlenie 

*MAG0X04EDN61* 
 
 

Vážený pán, 

JUDr. Ing. Martin Kuruc 
poslanec Mestského zastupiteľstva 
hlavného mesta SR Bratislavy 
 
 

Váš list 
MAG 519415/2023 
zo dňa 04.10.2023 

Naše poradové číslo 
MAG 523561/2023 

Vybavuje / Linka  
Mgr. Zuzana Košíková 
+421 2 59 356 355 
zuzana.kosikova@bratislava.sk 
 

V Bratislave 
03. 11. 2023 
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− SO 07-35-04 Preložky verejných inžinierskych sietí NN 
− SO 07-38-01 Zastávky MHD 
− SO 07-38-02 Chodníky a spevnené plochy 
− SO 07-22-04 Informačné zariadenia BID 

a s nimi súvisiace stavebné objekty a prevádzkové súbory. 
 
Predmetný materiál bude predložený na schválenie Mestskému zastupiteľstvu 
hlavného mesta SR Bratislavy, ktoré sa bude konať dňa 26. 10. 2023. Po jeho schválení 
bude pristúpené k rokovaniam s budúcim nájomcom ohľadom samotného uzatvorenia 
zmluvy o nájme dotknutých pozemkov. 
 
Pozn.: Pre vylúčenie pochybností uvádzame, že pri vypracovaní tejto odpovede sme 
vychádzali z predpokladu, že pod „ministerstvom dopravy“ v zmysle interpelácie sú 
myslené „Železnice Slovenskej republiky“, ktoré majú byť v zmysle žiadosti budúcim 
nájomcom pozemkov, na ktorých sa má projekt realizovať. 
 
S pozdravom 
 
 
 

Ing. arch. Matúš Vallo , v. r.
    primátor



 

 

HLAVNÉ MESTO SLOVENSKEJ 
REPUBLIKY BRATISLAVA 
Primaciálne nám. 1, P. O. Box 192, 814 99 Bratislava 1 

TELEFÓN 
+421 904 099 004 

EMAIL 
zastupitelstvo@bratislava.sk 

IČO 
00 603 481 

ONLINE 
www.bratislava.sk 

VEC: Odpoveď na interpeláciu č. 48/2023 
  
 
 

 Vážený pán poslanec, 
 

na zasadnutí Mestského zastupiteľstva hlavného mesta SR Bratislavy dňa 04.10.2023 
ste ma interpelovali vo veci nedostatočného osvetlenia okolo Obchodného centra 
Budúcnosť, ktoré už v roku 2021 malo byť v rozpočte magistrátu. Cit. kompletné 
znenie: .....A z tej mailovej komunikácie to nie je zjavné. Ide o osvetlenie okolo 
Obchodného centra Budúcnosť, ktoré už v roku 2021 malo byť v rozpočte magistrátu. 
Ešte keď pán Nyulassy pôsobil pod magistrátom. Potom aj ako samostatná právna 
entita. Je to naozaj také, že je to havarijný stav, je to nebezpečné. Iba sa odstránili 
staré lampy a nové stále nie sú. Je tam tma a je to nebezpečné. Čiže chcem poprosiť 
informáciu pre obyvateľov. Ďakujem pekne.  
 
Zasielam nasledovné stanovisko: 
 
V lokalite Ostredky prebehla v uplynulých rokoch kompletná modernizácia verejného 
osvetlenia vo viacerých etapách. V rámci lokality Ostredky bol tiež identifikovaný 
problém s osvetlením v okolí Obchodného centra Budúcnosť. Toto osvetlenie bolo z 
neznámych dôvodov dlhodobo vyradené z prevádzky, teda dlhodobo nebolo funkčné 
a opravované boli iba havarijné stavy v uplynulom období (t. j. náklon stožiara, ktorému 
hrozil pád). V uplynulom období bol vypracovaný plán obnovy a opätovného 
sprevádzkovania predmetného osvetlenia. Tento projekt bol zaradený do zoznamu 
plánovaných úprav verejného osvetlenia.   
 
Nakoľko je v záujme Hlavného mesta SR Bratislava proporčný prístup k obnove 
verejného osvetlenia v jednotlivých mestských častiach, plánovaná obnova osvetlenia 
pri Obchodnom centre Budúcnosť bola posunutá v rokoch 2022 a 2023 na neskorší 
termín. Bolo to hlavne s ohľadom na skutočnosť, že v lokalite Ostredky bola 
realizovaná obnova verejného osvetlenia v značnom rozsahu. 
 
 
 
 

*MAG0X04EUJ7J* 
 
 

Vážený pán, 

Ing. Martin Patoprstý 
poslanec Mestského zastupiteľstva 
hlavného mesta SR Bratislavy 
 
 

Váš list 
MAG 519427/2023 
zo dňa 04.10.2023 

Naše poradové číslo 
MAG 543176/2023 

Vybavuje / Linka  
JUDr. Soňa Hvožďarová 
02/59 356 224 

V Bratislave 
03.11.2023 
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Aktuálny plán realizácie predpokladá s možnosťou realizácie obnovy verejného 
osvetlenia pri Obchodnom centre Budúcnosť do konca Q4/2023 v prípade priaznivých 
(poveternostných) podmienok pre realizáciu požadovaných úprav. V prípade, že 
obnovu verejného osvetlenia vzhľadom na poveternostné príp. kapacitné dôvody 
nebude možné ukončiť v priebehu Q4/2023, práce sa budú realizovať v roku 2024, 
ihneď ako to bude technologicky možné, najneskôr na začiatku Q2/2024. 
 
S pozdravom 
 
 
 
 
 
 

Ing. arch. Matúš Vallo , v. r.
    primátor



 

 

HLAVNÉ MESTO SLOVENSKEJ 
REPUBLIKY BRATISLAVA 
Primaciálne nám. 1, P. O. Box 192, 814 99 Bratislava 1 

TELEFÓN 
+421 904 099 004 

EMAIL 
zastupitelstvo@bratislava.sk 

IČO 
00 603 481 

ONLINE 
www.bratislava.sk 

VEC: Odpoveď na interpeláciu č. 49/2023 
  
 
 

Vážený pán poslanec, 
 
na zasadnutí Mestského zastupiteľstva hlavného mesta SR Bratislavy dňa 04.10.2023 ste ma 
interpelovali vo veci: „Či je naozaj možné na území Bratislavy nejakým VZN-kom prinútiť 
všetkých vlastníkov kontajnerových stojísk, aby tieto boli uzamykateľné, alebo teda uzamknuté. 
Či je na to nejaký právny rámec.“  

 
Zasielam nasledovné stanovisko: 

 
Povinnosť uzamykania kontajnerových stojísk nie je možné plošne upraviť prostredníctvom 
všeobecne záväzného nariadenia (VZN), nakoľko na takúto konkrétnu povinnosť nemáme 
zákonné splnomocnenie. 
 
Zákon SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov nás v zmysle § 4 
ods. 5 písm. a) bod 2 ako obec splnomocňuje, aby sme si pomocou VZN upravili pravidlá na 
udržiavanie čistoty v obci a ochranu verejnej zelene. 
 
Rovnako zákon č. 79/2015 Z.z. o odpadoch a zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov vymenúva na viacerých miestach, čo musí obsahovať VZN obce 
upravujúce nakladanie s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi. Možnosť vyžadovať od 
majiteľov kontajnerových stojísk ich uzamykanie však medzi vymenovanými možnosťami chýba, 
opätovne je tam iba povinnosť udržiavania čistoty. Pričom podľa dikcie zákona, je okruh tém, 
ktoré majú byť upravené v príslušnom VZN uzatvorený. V predmetnom zákone pri 
vymenovávaní okruhov, ktoré má upravovať VZN absentuje použitie slovíčka „najmä“.  
 
Povinnosť uzamykania kontajnerových stojísk v zmysle zákona o odpadoch v spojení 
s vykonávacou vyhláškou vyplýva majiteľom kontajnerových stojísk v obciach s výskytom 
medveďa. ktoré sú určené rozhodnutím ministerstva. 
 
Preto ako mesto môžeme v rámci VZN vymáhať len dodržiavanie čistoty na kontajnerových 
stojiskách, čo by mohlo nepriamo nabádať majiteľov kontajnerových stojísk k ich oploteniu 
a uzamykaniu. 
 

*mag0x04ezc2s* 
 
 

Vážený pán, 
Ing. Juraj Káčer 
poslanec Mestského zastupiteľstva 
hlavného mesta SR Bratislavy 
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Ako majiteľ pozemkov, na ktorých bývajú kontajnerové stojiská budované však vieme (a aj tak 
činíme) prostredníctvom podmienky v nájomnej zmluve vyžadovať od nájomcov, aby si 
vybudované kontajnerové stojiská oplotili a uzamykali. 
 
V prípadoch z minulosti, kde existuje nájomná zmluva na pozemok vo vlastníctve mesta za 
účelom vybudovania kontajnerového stojiska, ale nebola do nej zakomponovaná podmienka 
oplotenia a uzamykania kontajnerového stojiska, vieme iniciovať zmenu takejto nájomnej 
zmluvy. 
 
Čo sa však týka kontajnerových stojísk, ktoré sú postavené na pozemkoch vo vlastníctve 
tretích osôb, tam ako mesto nemáme možnosť vynútiť si, či už priamo alebo nepriamo, aby ich 
majiteľ oplotil a uzamykal. 
 
Porovnávali sme aj úpravu v niektorých iných krajských mestách, pričom ani tam nemajú 
upravenú povinnosť budovania uzamykateľných kontajnerových stojísk vo VZN. Všade je to 
vedené ako možnosť, pričom niektoré mestá majú na vybudovanie takýchto stojísk vytvorenú 
informačnú  kampaň. 
 
Motivačným faktorom pre budovanie uzamykateľných stojísk by bola zavedenie váženého 
zberu komunálneho odpadu. 

 
 
S pozdravom 
 
 
 
 
 

Ing. arch. Matúš Vallo, v. r. 
    primátor 
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